
 

Agendapunt 8 Verkiezing leden bondsbestuur 
 
Verslag commissie Bakker-Kuilman-De Wit 
 
Namens de afgevaardigden hebben wij in april de taak op ons genomen om tot een nieuw 
bestuur te komen nadat het bestuur was verzocht demissionair te worden. Uitgangspunt was 
eerst het zoeken van een nieuwe voorzitter, met wie een nieuw bestuur geformeerd zou 
kunnen worden. De reden hiervoor was simpel, het nieuwe bestuur moet chemie hebben, de 
afgevaardigden wilden een nieuwe voorzitter niet verplicht opzadelen met bestuursleden. 
 
Het is de afgelopen periode toch behoorlijk lastig gebleken een geschikte voorzitter te vinden. 
Uit de vacatureaanvraag waren 2 kandidaat-voorzitters die zich hadden aangemeld en er is ook 
nog een aantal kandidaten aangedragen vanuit het bondsbureau en vanuit de afgevaardigden, 
in totaal is een lijst van 10 personen afgewerkt. Uiteindelijk hebben alle kandidaten bedankt, 
waarbij tijdsbesteding, betaalde bestuurders, niet voldoende op de hoogte van het landelijk 
badmintongebeuren, of niet geschikt zijn en negatieve verhalen op en in allerlei sociale media 
als reden hebben gediend. Op de vraag of er een financiële vergoeding voor bestuursleden 
beschikbaar zou zijn, is tijdens een informele bijeenkomst van afgevaardigden negatief 
gereageerd vanwege een ongewenste precedentschepping.  
 
Tijdens de bondvergadering zullen we uitgebreider ingaan op onze bevindingen van het 
afgelopen half jaar. 
 
Om een lang verhaal kort te maken, de afgevaardigden doen nog geen voordracht voor de 
komende bondsvergadering en de commissie heeft het bestuur gevraagd nog demissionair te 
blijven. Dat het huidige demissionair bestuur hieraan wil meewerken, vinden wij positief. 
 
Als commissie zijn wij teleurgesteld dat we nog niet in onze missie zijn geslaagd. Doel is om later 
dit jaar alsnog een extra bondsvergadering in te plannen. 
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